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CHAIRMAN’S GREETING

Dear Guests and Friends, 

Good Evening!

My name is Michael He, and as the founding Chairman of the Leaders 
Enterprise Alliance of Canada (LEAC), it is my great pleasure to welcome you 
to this inaugural gala dinner.

Tonight is a meaningful milestone — the launch of a new platform built on 
trust, collaboration, and shared vision. I’m truly grateful and excited to share 
this moment with all of you.

LEAC is more than just an organization. It represents a common belief: that 
real progress in business comes not from working alone, but from working 
together — through mutual trust and collective strength.

This alliance is for every entrepreneur with vision, ambition, and a sense of 
responsibility. Our goal is to build a dynamic platform where partnerships 
are formed, resources are connected, and value is created. Whatever your 
background or business stage, you will find community and opportunity here.

Tonight marks a beginning, and also a 
commitment. From here on, we move forward 
together — grounded in trust, driven by action, 
and united in purpose to shape 
a new business future.

Thank you!

Chevalier MICHAEL HE KStG
Knight of the Order of St. George

Chairman of LEAC

June 19, 2025
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主 席 致 辞

尊敬的各位嘉宾、亲爱的朋友们，

大家晚上好！

我是 Michael He，非常荣幸以加拿大企业家联盟主席的身份，欢迎大家莅
临今晚的联盟成立晚宴。在这个意义非凡的夜晚，我们齐聚一堂，共同见
证一个全新平台的诞生，我心中满是感激与激动。

加拿大企业家联盟的成立，不仅是一个组织的建立，更是一种信念的凝
聚。在这个充满挑战与不确定的时代，我们始终相信：真正推动商业向前
的，不是孤军奋战的英雄，而是并肩作战的伙伴，是彼此信任、携手同行
的力量。

这个联盟，属于每一位有格局、有梦想、有担当的企业家。我们要打造
的，是一个充满活力的平台，让合作真正落地，让资源真正对接，让价值
真正实现。无论你来自哪个行业、正处于哪段发展阶段，在这里，你都会
找到志同道合的同行者。

今晚是一个起点，也是一份承诺。从今天起，我们将以信任为根、以行动
为翼，携手并肩，开创属于我们这一代人的
商业新格局！

谢谢大家！

Chevalier MICHAEL HE KStG
Knight of the Order of St. George

加拿大企业家联盟主席

2025年6月19日
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LEAC VISION & MISSION

V I S I O N

M I S S I O N

The Leaders Enterprise Alliance of Canada envisions a dynamic national platform 
where enterprise leaders across industries unite to foster sustainable growth, 
champion innovation, and elevate Canada’s presence in the global economy. We 
strive to be the bridge between emerging entrepreneurs and established institutions, 
cultivating a culture of excellence, collaboration, and shared prosperity.

Together, we lead with purpose—building a legacy of leadership that empowers 
generations to come. 

As we unite visionary minds, mobilize collective strength, and champion 
Canadian excellence on the global stage, LEAC stands as a beacon for ethical 
entrepreneurship, cross-cultural collaboration, and inclusive economic growth. 

Our journey is not merely to succeed, but to uplift, inspire, and shape a future where 
leadership is defined by integrity, innovation, and shared prosperity.

1.	 Facilitate strategic networking and resource exchange among Canadian 
business leaders.

2.	 Support entrepreneurial development through mentorship, education, and 
capital access.

3.	 Represent the collective voice of enterprise leaders in national and 
international dialogues.

4.	 Promote ethical, sustainable, and socially responsible business practices.

5.	 Celebrate cultural diversity and leadership excellence across Canada’s 
business community.

6.	 Bridge connections between Canadian enterprises and global markets, with 
a focus on Asia-Pacific relations.
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LEAC愿景&使命

联 盟 愿 景

联 盟 使 命

加拿大企业家联盟致力于打造一个充满活力的全国性平台，汇聚各行各业的企业

领袖，共同推动可持续增长，倡导创新精神，并提升加拿大在全球经济中的影响

力。我们期望成为新兴创业者与成熟机构之间的桥梁，培育卓越、协作与共赢的

企业文化。

我们携手同行，以愿景引领未来，共同铸就一段影响深远的领导者传奇，激励后

世，薪火相传。

加拿大企业家联盟汇聚远见卓识之士，凝聚集体力量，致力于将加国企业精神推

向世界舞台。我们不仅追求卓越，更肩负使命：弘扬诚信创业精神，推动跨文化

协作，促进包容与可持续的经济增长。

我们的征程不仅关乎成功，更关乎共赢、启迪与传承。在此，我们重新定义领导

力——以格局、创新与责任为本，开创一个共荣的未来。

1.	搭建战略性人脉网络，促进加拿大企业领袖间的资源互通与合作。

2.	通过导师指导、教育支持与资本链接，助力创业者成长。

3.	在国内外政策与商业对话中代表企业领袖的集体声音。

4.	倡导诚信经营、可持续发展与社会责任相结合的商业实践。

5.	弘扬多元文化，表彰加拿大商界的卓越领导力与影响力。

6.	构建加拿大企业与国际市场的联通桥梁，特别加强与亚太地区的互动与
合作。



10 Leaders Enterprise Alliance of Canada
June / 2025  Grand Opening Gala Dinner



11Leaders Enterprise Alliance of Canada
June / 2025  Grand Opening Gala Dinner

LETTERS OF CONGRATULATIONS
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E-mail: 
zephaniahfur@gmail.com

Address: 1 Promenade Cir., 
Unit 249A, Thornhill, 
ON L4J 4P8
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A咖啡
加拿大总代理

Susan：6479798808
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LEAC BOARD OF DIRECTORS

Michael He
Chairman | 主席

Michael He is the Founding Chairman of the Leaders Enterprise Alliance of Canada. 
He is committed to fostering collaboration among Chinese entrepreneurs in Canada, 
promoting ethical business practices and corporate social responsibility, and leading 
the Alliance toward a future of sustainability and shared success.

Sir Mai was born in Fujian. His ancestors settled in Singapore for three generations. 
He has 33 years of rich business experience. He has immigrated to Canada for 20 years 
and has been deeply involved in the development of multiple industries. In June 2024, 
he founded the Canadian Network & Resource Center (CNRC) and served as the first 
chairman of the Leaders Enterprise Alliance of Canada (LEAC), committed to creating 
an efficient platform for trust links and resource landing.

麦爵士是加拿大领袖企业联盟的创始主席。他致力于促进加拿大华人企业家之间
的合作，推广道德商业行为和企业社会责任，并带领联盟走向可持续发展和共同
成功的未来。

麦爵士出生于福建，祖上三代定居新加坡，拥有33年丰富经商经验，移居加拿大
20年，深耕多领域产业发展。2024年6月创立【加拿大人脉资源对接中心CNRC】，
并担任【加拿大企业家联盟LEAC】首任主席，致力于打造信任链接与资源落地的
高效平台。
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DRIVEWAY PAVING

BACKYARD DESIGN 

FENCE & DECK 

STONE STEPS 

PLANTER DESIGN 

INTERLOCKING 
REPAIR & SEALING 

LAWN INSTALLATION

Tel (ENG): 437.431.1115

Tel (中文): 416.728.5187

FREE 
ON-SITE

QUOTATION
CONSULTATION

车道铺砖

后院设计

围栏木台

台阶铺石

花坛砌石

砖石维修刷油

铺设草皮

免费上门估价
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LEAC SENIOR ADVISORS

Susan Gong

Tony Luk

Sandra Tam

Jason Wang

Susan is the Chair of Altec Global, a seasoned immigration 
expert, and a Chartered Professional Accountant (CPA, CA). 
She provide legal and immigration advisory to LEAC.

Tony is the founder of Canada Hero Group. Dedicated to 
community service, he has held key positions in associations 
and earned the RBC’s Top Canadian Immigrant Award.

As Markham’s Senior Economic Development Officer, Sandra 
led the award-winning “Markham 2020” plan and fosters 
government collaboration to drive business growth.

Jason Wang, President of Zhongguancun Private Equity & 
Venture Capital Association (ZVCA), leads China’s top PE/VC 
platform for policy, capital, and global resource integration.

江文珊是Altec Global的董事长，经验丰富的移民专家，也
是特许专业会计师。她为LEAC提供法律和移民咨询服务。

陆炳雄爵士是加雄移民的创始人。他致力于社区服务，曾在
多个协会担任要职，并荣获RBC“杰出加拿大移民奖”。

作为万锦市高级经济发展官，Sandra主导了获奖项
目“Markham 2020”，并推动各级政府协同助力企业发展。

王少杰是中关村股权与创业投资协会会长，领导中国顶尖私
募与创投，致力于政策协同、资本对接与全球资源整合。


